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La 15 ani a intrat în rugby,  
la 36, face politica sportului

Alin Petrache, 
omul care 

relanseză educaţia 
fizică în România!

Alin Petrache este un nume binecunoscut şi respectat 
în lumea  sportului românesc.Si nu doar ca fost căpitan 
de echipă al “Stejarilor”, ca preşedinte (proaspăt reales) 
al Federaţiei Române de Rugby, ca vicepreşedinte al 
COSR şi ca lector universitar. Alin Petrache se mândreşte 
cu toate, dar mai ales cu meseria sa de PROFESOR DE 
EDUCAŢIE FIZICĂ , calitate în care a demarat un proiect  
de revoluţionare a mentalităţii românilor în materie de 

exerciţiu fizic, mişcare în aer liber şi trai sănătos.Alături  
de  iniţiativa  premierului Victor Ponta, a miniştrilor 
tineretului şi sportului  şi al  învăţământului , el pune 
umărul şi ca deputat  la relansarea educaţiei fizice 
şcolare. Vă oferim un interviu în exclusivitate cu 
domnul profesor  Alin Petrache, al cărui proiect demn 
de toată lauda va fi sprijinit   şi noi, din acest  colţ de 
revistă.   


